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Protokół Nr XXXI  
zwyczajnej Sesji Rady Gminy w dniu 10 stycznia 2013 r.,  

pod przewodnictwem Pani Teodory Wójcik – Przewodniczącej Rady 
Gminy 

 
Stan Rady – 15 radnych 
Obecnych – 15 radnych 
 
W Sesji z Urzędu Gminy uczestniczyli: 
 
1.Pan Marcin Uchman – Wójt Gminy Cegłów 
2. Pan Dariusz Uchman – Zastępca Wójta 
3. Pani Milena Dąbrowska – Skarbnik Gminy 
4. Pani Kinga Łoniewska – Sekretarz Gminy 
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie Sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o wyłożeniu protokołu z XXX zwyczajnej sesji Rady Gminy Cegłów 
4. Informacja Wójta o realizacji zadań bieżących, 
5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracach w okresie 

międzysesyjnym, 
6. Złożenie przez Przewodniczących stałych Komisji Rady Gminy sprawozdań z prac 

Komisji za 2012 r., 
7. Złożenie przez Przewodniczącą Rady Gminy sprawozdania z pracy Rady za 2012r., 
8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy na 2013 r., 
2) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Cegłów na lata 

2013 – 2023, 
3) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Cegłów na rok 2013, 
4) w sprawie zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Podcierniu, 
5) w sprawie zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Wiciejowie. 

9. Interpelacje i zapytania. 
10. Sprawy bieżące. 
11. Przyjęcie protokołu z XXX zwyczajnej sesji Rady Gminy Cegłów. 
12.  Zamknięcie obrad. 

 
Ad. 1 

XXXI zwyczajną  Sesję R.G. w Cegłowie otworzyła Pani Przewodnicząca Teodora 
Wójcik oraz stwierdziła stan Rady 15 osób, w związku z czym podejmowane uchwały będą 
prawomocne. Następnie Przewodnicząca powitała Panów Wójtów, Panią Skarbnik, Panią 
Sekretarz, Sołtysów, Dyrektorów Szkół, Kierowników jednostek organizacyjnych, prasę  oraz 
zgromadzonych mieszkańców Gminy. Szczególnie serdecznie przywitała Wiceprezesa 
Związku Nauczycielstwa Polskiego w Mińsku Mazowieckim Pana Romana Jaguścika. 
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Ad. 2 
Przewodnicząca przedstawiła proponowany porządek obrad, po czym zwróciła się z 

zapytaniem do Panów Wójtów oraz zebranych radnych czy mają jakieś uwagi do 
przedstawionego porządku obrad.  

Wójt poinformował, że chciałby wnieść dodatkowy projekt uchwały dotyczący 
podziału Gminy na stałe obwody do głosowania, ponieważ 3 miesiące temu podjęliśmy 
uchwałę o okręgach wyborczych, więc do 18 stycznia musimy podjąć uchwałę o obwodach 
wyborczych. W związku z tym Pan Wójt poprosił o wprowadzenie tej uchwały do porządku 
obrad. 

Pani Przewodnicząca po prośbie Wójta stwierdziła, że proponuje wprowadzenie tego 
projektu jako 6, a zarazem ostatni projekt uchwały. 

Następnie przystąpiono do głosowania za rozszerzeniem porządku obrad o 
przedstawiony przez Wójta projekt uchwały. 
Głosowało 15 radnych obecnych na sali obrad. Przyjęto jednogłośnie.  
Pprzystąpiono do głosowania za przyjęciem rozszerzonego  porządku obrad.  
Głosowało 15 radnych obecnych na sali obrad. Przyjęto jednogłośnie.  
 
Ad. 3. 

Przewodnicząca poinformowała o wyłożeniu protokołu z XXX zwyczajnej, po czym 
poprosiła Pana Wójta Marcina Uchmana o przedstawienie informacji z realizacji zadań 
bieżących. 

 
Ad. 4 

Pan Wójt powitał wszystkich zgromadzonych na Sesji, a następnie przystąpił do 
przekazania informacji z realizacji zadań bieżących. 

Następnie powiedział, że ograniczy swoją wypowiedź do postępu w realizacji 
bieżących inwestycji, ponieważ sesja była niedawno. Wójt rozpoczął od informacji na temat 
zakończenia prac związanych z modernizacją Domu Ludowego w Kiczkach, wraz z budowa 
boiska wielofunkcyjnego. Wartość zadania poza pracami dodatkowymi to 455 tys. zł, w tym 
dofinansowanie, które rozliczymy w tym roku to 257 902,00 z Odnowy i Rozwoju Wsi. Wójt 
pokazał zdjęcia. Następnie dodał, że od zewnątrz budynek wymaga pewnych korekt, jednak 
od środka cieszy serce. 

Kolejną informacją była rozbudowa oczyszczalni ścieków, Wójt dodał, że inwestycja 
została już zgłoszona do odbioru, do 15 stycznia wykonawca ma dostarczyć  pozwolenie na 
użytkowanie tego obiektu, a 22 stycznia nastąpi uprawomocnienie. Wszelkie prace są już 
zakończone.   

Budowa kanalizacji w Cegłowie – przyłącza zostały już zrealizowane, ale wnioski o 
podłączenie, które zostały zgłoszone w późniejszym terminie zostały objęte umowa na roboty 
dodatkowe, a odtworzenie nawierzchni wstrzymaliśmy z powodu niskich temperatur. Trwają 
nadal prace nad badaniem poprawności działania sieci, ale teoretycznie do 30 kwietnia br. 
Formalnie powinniśmy zakończyć ta inwestycję.  

Czwartą informacją była budowa kanalizacji w Mieni.  Wójt dodał, że trwają prace 
przygotowawcze do podłączania indywidualnych przyłączy. Termin zakończenia prac to 31 
maja 2013 r. Poinformował również, że na 28 stycznia planuje spotkanie z mieszkańcami w 
sprawie podpisania umów na przyłącza. 

Został rozstrzygnięty przetarg na odbiór nieczystości stałych. Wyłonionym odbiorcą 
jest PGK Węgrów. Oferty były 2. 

Drugim przetargiem był przetarg na konserwację oświetlenia ulicznego. 
Konserwatorem został Zakład Usług Elektrycznych Kazimierz Brodzik, po czym Wójt podał 
numer telefonu, który umożliwi zgłaszanie awarii oświetlenia. 
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Kolejna informacja dotyczyła zaplanowanej wymiany wodomierzy w ilości 1000 szt. 
u mieszkańców naszej Gminy. W ewidencji istnieje ich ok. 1700, jednak daty legalizacji 
kończą się. Dostawcą liczników będzie firma Wodex, wybrana spośród 3 oferentów, a cena 
jednostkowa licznika to 41 zł za sztukę, która jest wkalkulowana w cenę wody. 

Następnie Wójt odtworzył film o Gminie, wyemitowany w programie „Wieści z 
Mazowsza”. 

Wójt zaprosił wszystkich na XXI Finał WOŚP, który odbędzie się w sali OSP w 
Cegłowie w najbliższą  niedzielę oraz przedstawił program. 
 
Ad. 5  

Przewodnicząca podziękowała Wójtowi za informacje, po czym oddała głos Pani 
Jolancie Leszczyńskiej – Przewodniczącej Komisji Oświaty, która poinformowała, że komisja 
zebrała się 8 stycznia, a w porządku obrad znalazło się opiniowanie projektów uchwał o 
zamiarze likwidacji placówek oświatowych oraz wypracowanie planu pracy komisji na 2013 
r., następnie odbyło się posiedzenie wspólne wszystkich komisji w celu opiniowania projektu 
budżetu na 2013 r. oraz pozostałych materiałów na sesję, które poprowadził Pan Kaska. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa stwierdził, że komisja obradowała 8 stycznia, a w 
porządku obrad zostały opiniowane uchwały na dzisiejszą sesję, natomiast opinie zostaną 
odczytane przy poszczególnych projektach uchwał. 
 
Ad. 6 
 Przewodnicząca Rady ponownie poprosiła Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie sprawozdania z pracy Komisji za rok 2012 r. 
/Sprawozdania w załączeniu./ 
 
Ad.7 
 Następnie Przewodnicząca Rady Gminy złożyła sprawozdanie z pracy Rady Gminy za 
2012 r. 
/Sprawozdanie w załączeniu./ 
 
Ad.8 
 Przewodnicząca poinformowała o przystąpieniu do pakietu uchwałowego. Pierwszy 
projekt uchwały: 

1) w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy na 2013 r., 
 Po przedstawieniu planów pracy, Pan Kaska odczytał pozytywne opinie wypracowane 
na komisji wspólnej, następnie przystąpiono do głosowania. 
/Plany pracy poszczególnych komisji w załączeniu./ 
  
Głosowało 15 radnych obecnych na sali obrad. 
Przyjęto jednogłośnie. 
 
Uchwała została podjęta. 

 
2) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Cegłów na lata 

2013 – 2023, 
Pani Teodora Wójcik poprosiła o zabranie głosu Panią Skarbnik Milenę Dąbrowską. 
Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały wraz z załącznikiem do uchwały. 
Przewodnicząca Pani Teodora Wójcik podziękowała Pani Skarbnik, następnie odczytała 
pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie Wieloletniej Prognozy 
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Finansowej i poprosiła o odczytanie opinii Przewodniczącego Kaskę dotyczącą 
podejmowanej uchwały, wypracowaną na komisjach, po czym przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowało 15 radnych obecnych na sali obrad. 
Przyjęto jednogłośnie. 
 
Uchwała została podjęta. 
 

3) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Cegłów na rok 2013, 
 

Pani Teodora Wójcik ponownie poprosiła o zabranie głosu Panią Skarbnik Milenę 
Dąbrowską. 

Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały wraz z załącznikiem do uchwały. 
Przewodnicząca Pani Teodora Wójcik podziękowała, odczytała pozytywną opinię 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie budżetu na 2013 r, i poprosiła o odczytanie 
opinii Przewodniczącego Kaskę dotyczącą podejmowanej uchwały, wypracowaną na 
komisjach, po czym przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowało 15 radnych obecnych na sali obrad. 
Przyjęto jednogłośnie. 
 
Uchwała została podjęta. 
 
Przewodnicząca ogłosiła przerwę w obradach. 
Po przerwie wznowiono obrady. 

 
4) w sprawie zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Podcierniu, 

 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytuje projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Następnie 
oddała głos Wójtowi Gminy – Marcinowi Uchmanowi. 
Wójt  powiedział, że po zamieszaniu ubiegłorocznym związanym z zamiarem likwidacji, 
pomimo, że placówka nadal była prowadzona przez Gminę, rodzice przepisali uczniów do 
innych placówek, tj. do Cegłowa, Mrozów i do Jeruzala. W tym momencie po odejściu klas 
VI w placówce tej zostaje 3 uczniów klasy III. Sytuacja nie ma przesłanek do funkcjonowania 
placówki. Wójt dodał, że jeżeli chodzi o plany na przyszłość to prowadzi obecnie rozmowy z 
organizacja pozarządową, która jest zainteresowana dzierżawą budynku wraz z terenem 
przyległym z przeznaczeniem na Dom rekolekcyjno – wypoczynkowy i rehabilitacyjny, a jest 
to lokalizacja naprzeciwko kościoła. To jest wizja po to, by budynek nie stał pusty. Wójt 
powiedział, że w zeszłym roku to był ostatni moment na to, by szkołę mogło poprowadzić 
stowarzyszenie, a teraz jednak nie ma możliwości większych wyborów, a jest to decyzja 
zarówno dla Wójta jak i radnych najtrudniejsza decyzja w samorządzie. Dodał, że system 
oświaty jest masakrowany przez demografię, bo nigdy nie było tak mało dzieci jak teraz i 
niestety te trudne decyzje muszą zostać podjęte. 
Pani Sekretarz odczytała opinię Związku Nauczycielstwa Polskiego dotyczącą zamiaru 
likwidacji 2 placówek w Podcierniu i Wiciejowie. Po odczytaniu opinii Przewodnicząca Rady 
Gminy oddała głos przedstawicielowi ZNP Panu Jaguścikowi. 
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Pan Roman Jaguścik stwierdził, że walczył o tą szkołę w Podcierniu z Gminą Mrozy, a teraz 
tak jak Wójt powiedział, że przez to zamieszanie nie mamy co ratować. Jedyne co możemy 
zrobić to zastanowić się jak zagospodarować pracowników, ponieważ są to ludzie 
wykształceni, a wiemy jak wygląda obecnie rynek pracy. Z prośbą o zaprotokołowanie Pan 
Jaguścik powiedział, że żal jest tej placówki w Podcierniu, ponieważ jest to również wina 
decyzji radnych i Wójta. Następnie zwrócił się z prośbą do Wójta, żeby zechciał porozmawiać 
z ZNP o dalszych losach nauczycieli zatrudnionych w tych likwidowanych placówkach. Jeśli 
chodzi o Wiciejów to Pan Jaguścik zaapelował do radnych, żeby rozważyli możliwość 
utworzenia filii szkoły cegłowskiej dla klas  I – III w Wiciejowie, gdyż to byłby ratunek dla 
nauczycieli jak i dla dobra dzieci. Stwierdził też, że z Wiciejowa rodzice dowożą dzieci do 
Mińska, ponieważ jest szum związany z likwidacją i wolą dowozić, ale gdyby było jasne, że 
szkoła będzie funkcjonować to dzieci te chodziłyby do Wiciejowa. Zaapelował, żeby tworząc 
fili ę dać dzieciom możliwość nauki w szkole, która będzie blisko i poprosił, żeby odłożyć 
decyzje o zamiarze likwidacji i rozważyć propozycję, którą przedstawił Związek 
Nauczycielstwa Polskiego. 
Przewodnicząca podziękowała i oddała głos radnemu Panu Grasiakowi. 
Pan Andrzej Grasiak oświadczył, że jest świadomy, iż tej szkoły już nie ma. Jak już 
wielokrotnie powtarzał decyzje dwóch osób doprowadziły do tego, że tej szkoły już nie ma. 
Stwierdził, że ciężko jest mu dzisiaj, ale z grzeczności wstrzyma się od głosu, mimo, że 
powinien głosować za likwidacją. Przypomniał, że szkołę przejęliśmy w fatalnym stanie i 
jako władze zrobiliśmy tam wiele. Były również szanse na szkołę społeczną, a to nie tylko 
szkoła i społeczność traci wiele: miejsce spotkań, kultury, sportu, a na decyzje rodziców 
wpływu nie mamy. Zabieramy społeczności wszystko, a winny jest nie tylko Wójt, ale 
również osoba prowadząca stowarzyszenie. Jeśli chodzi o Wiciejów to szkoda, bo jest przy 
trasie, a filia może to dobry pomysł, dzieci miałyby przyzwoite warunki do nauki. Jeśli chodzi 
o Piaseczno to nie są to dobre warunki, ponieważ budynek był dostosowany z SKR na szkołę, 
jednak radni podjęli już decyzję i wiemy jak będą głosować. Trzeba się jednak zastanowić jak 
będą nas postrzegać przyszłe pokolenia, bo teraz jest niż demograficzny, ale może w 
przyszłości go nie będzie, więc o ile sprawa Podciernia jest już przesadzona to z Wiciejowem 
przemyślmy jednak zanim zdecydujemy. 
 
Pani Leszczyńska odczytała opinię komisji oświaty, następnie Pan Kaska odczytał opinię 
wspólnych komisji i przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowało 15 radnych obecnych na sali obrad. 
Za – 11 radnych 
Przeciw – 0 
Wstrzymujących – 4 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 

 
5) w sprawie zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Wiciejowie. 

 
Pani Teodora Wójcik oddała głos Panu Wójtowi. 
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Wójt  odnosząc się do słów Prezesa Jaguścika poinformował, że w pierwotnej wersji zakładał 
likwidację 3 placówek pozostawiając jedynie Zespół Szkolny w Cegłowie. Przyznał, że  
szkoła w Piasecznie wymaga pracy, jednak przy obecnym zaangażowaniu rodziców ma 
szanse rozwoju, a warunkiem jej pozostawienia jest wzrost liczby dzieci. W przeciwnym 
wypadku niestety ze względu na małą liczbę dzieci również zostanie zlikwidowana. Jeśli 
chodzi o Wiciejów to jest inna sytuacja niż w Podcierniu, ponieważ rodzice pozostawili tam 
dzieci pomimo całego zamieszania. W Wiciejowie niestety większość dzieci w przedszkolu 
jest z Gminy Mińsk Mazowiecki i to wyręczamy właśnie tą gminę z zadania własnego. 
Ponadto potrzebne są remonty i modernizacje. Jeśli dalej miałaby być ta placówka 
prowadzona przez gminę to trzeba by było łączyć klasy. Liczba dzieci urodzonych w całej 
Gminie w 2012 r. to 49, a to niespełna 2 klasy. W tej chwili subwencja którą otrzymujemy 
pokrywa jedynie w 50 % funkcjonowanie szkoły. Placówka ta się nie rozwija, a jedynie tkwi 
w marazmie. Będzie zapewniony dowóz dla tych dzieci do ZS w Cegłowie, ponieważ jest 
dobrze położona komunikacyjnie to nie będzie z tym problemu. Wójt stwierdził, że 
szacunkowe oszczędności dla gminy wyniosłyby ok. 800 tys. zł, jednak są to koszty 
szacunkowe i poprosił, żeby w przyszłości się na nie nie powoływać. Są to obliczenia przy 
założeniu, że wszyscy uczniowie przyszliby do Cegłowa. Co w zamian, żeby 
zrekompensować żal po likwidacji? Wójt zadeklarował, że chciałby stworzyć nowoczesny 
ośrodek edukacyjny w samym Cegłowie, oddzielić szkołę podstawową od gimnazjum, zrobić 
oddzielne wejścia i szatnie, wybudować halę sportowa z prawdziwego zdarzenia, bo jesteśmy 
jedyną gminą, która tej hali nie ma. Odnośnie Wiciejowa to pierwszym wariantem branym 
pod uwagę byłaby inicjatywa oddolna i jeśli zawiązałoby się stowarzyszenie po to, żeby tą 
szkołę poprowadzić to jeśli mamy 800 tys. zł subwencji to połowa wpływałaby do 
stowarzyszenia. Drugim wariantem jest zainteresowanie podmiotu gospodarczego, z którym 
Wójt prowadził rozmowy i jest zainteresowana prowadzeniem nie tylko przedszkola ale 
również klas I – VI na zasadzie dzierżawy. Wójt oznajmił, że nie stać Gminy na prowadzenie 
tej szkoły w ty systemie i na dotychczasowych zasadach. Zaapelował do protokołu, że gdyby 
ustawodawca dał możliwość prowadzenia przez Gminę szkół gdzie jest niedobór uczniów na 
takich samych warunkach jak szkoły stowarzyszeniowe, to na pewno wszystkie placówki by 
zostały. Jednak te obciążenia finansowe dla Gmin są takie same dla wszystkich szkół a zasada 
dochodowa jest inna, bo jak dostajemy pieniądze na 6 uczniów, a w innej szkole na 23 to po 
przemnożeniu przez przyjęte 8 tys. zł pojawia się dysproporcja. Wójt zaznaczył, że jest Malo 
czasu na powiadomienie rodziców o zamiarze likwidacji, a w związku z tym że jest do 
dopiero zamiar likwidacji to jest czas na podejmowanie dyskusji i działań. A szkoła w 
Wiciejowie ma większe szanse na rozwój prowadząc ją na wolnym rynku, aniżeli prowadzona 
w dotychczasowy sposób. Przykładem jest to, że podmiot prywatny może puścić busa po 
Gminie Mińsk, a my tego nie możemy zrobić, bo RIO uzna to za koszt niekwalifikowany. 
Trzecim wariantem jest zapewnienie warunków do nauki w szkole cegłowskiej. Niestety 
żyjemy w takich czasach, racjonalizacji sieci nie było wcześniej u nas i na pewno stoimy 
przed niemiłym zadaniem zarówno radni jak i Wójt. Następnie Wójt podziękował Związkowi 
Nauczycielstwa Polskiego za wyważoną opinię w sprawie zamiaru likwidacji. 
Przewodnicząca komisji oświaty stwierdziła, że jest to jeden z najtrudniejszych dni w jej 
życiu, ponieważ leży przed nią projekt uchwały o zamiarze likwidacji placówki w której 
przepracowała 37 lat, jest jej absolwentem i pozostali radni nie zdaja sobie sprawy z tego, co 
przeżywa. Woła w imieniu dzieci, żeby nie zamykać szkoły i prosi, żeby dać szansę, bo zrobi 
wszystko, żeby było dobrze. Poprosiła również o wyrozumiałość, ponieważ dzieci codziennie 
pytają czy szkoła zostanie zamknięta, a człowiek jest najważniejszy.  
Pan Dyrektor Boruta przypomniał słowa, że człowiek jest najważniejszy, a decydując się na 
likwidację spowodujemy jedynie to, że wieś się wyludni, ponieważ nie będzie kultury. Dodał, 
że to nie jest jego wina, że szkoła jest położona blisko Mińska Mazowieckiego, a ekonomia 
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jest ważna, ale nie najważniejsza. Zaznaczył, że to radni są odpowiedzialni, bo Wójt jest 
jedynie organem wykonawczym. 
Pani Dyrektor Stelmaszczyk poradziła, że może warto się zastanowić nad filią, a jest też 
szansa, że będą dodatkowe pieniądze z MEN, bo trwają nad tym rozmowy. 
Wójt  w odpowiedzi na wystąpienia Dyrektorów poinformował, że zawieszenie tej sytuacji 
jak w zeszłym roku nie wpłynie dobrze na rodziców. Pan radny Grasiak i Pani Leszczyńska 
obiecali w zeszłym roku, że jeśli nie powstaną stowarzyszenia w ich miejscowościach to sami 
w tym roku złożą projekty uchwał o zamiarze likwidacji. Dodał, że powstała wizja utworzenia 
ośrodka małego w Piasecznie i dużego w Cegłowie. Na filię przedszkola i klasy I-III jest za 
Duzy budynek w Wiciejowie. Lepiej dać szansę stowarzyszeniu lub podmiotowi 
zewnętrznemu. Wójt dodał, że odwlekanie decyzji spowoduje taką sama sytuację jaka jest w 
Podcierniu. 
Pan Radny Walas stwierdził, że radni stoją przed operacją, pacjent jest już na stole i jeśli 
operacja zostanie odłożona to pacjent może nie przeżyć. Podziela wniosek Prezesa ZNP, żeby 
mieć pieczę nad pracownikami, żeby nie pozostawić ich samym sobie. 
 
Pani Leszczyńska odczytała opinię wypracowaną na komisji oraz Pan Kaska opinię 
wspólnych komisji. 
Zagłosowano, jednak liczba radnych się nie zgadzała, więc powtórzono głosowanie. 
Głosowało 15 radnych obecnych na sali obrad. 
Za – 8 
Przeciw – 4 
Wstrzymujące - 3 
Uchwała została podjęta. 

 
6) W sprawie podziału Gminy Cegłów na stałe obwody głosowania 

 
Wójt poinformował, że Pani Sekretarz pierwotnie wysłała inne obwody, jednak po uwagach 
komisarza, który uznał, że nie można utworzyć obwodu w Wiciejowie, ponieważ obwód ten 
ma za mało mieszkańców. W związku z tym propozycja Wójta jest taka, żeby przyłączyć ten 
obwód do Mieni w OSP, ponieważ uchwała zostałaby uchylona. Jeśli chodzi o Podciernie to 
była kwestia sporna czy głosowanie ma się odbyć w OSP czy w budynku szkolnym, jednak 
po konsultacji z sołtysami zostaliśmy przy opcji głosowania w budynku OSP. A propozycja, 
którą przedstawił Wójt proponuje obszary, w których można się poruszać i nie ma innych 
możliwych rozwiązań, żeby móc je modyfikować. Także Wójt poprosił o przyjęcie tej 
uchwały w takiej formie, w jakiej jest przedstawiona. 
Pani Sołtys wsi Podciernie stwierdziła, że odkąd pamięta zawsze wybory się odbywały w 
OSP. 

Wyszło 3 radnych. (godz. 17.51) 
 

 Przewodnicząca R.G. poprosiła o opinię. Po odczytaniu pozytywnej opinii  
przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowało 12 radnych obecnych na sali obrad. 
Przyjęto jednogłośnie. 

 
Uchwała została podjęta. 
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Ad.9 
Brak. 
 
Ad. 10 
Pan radny Janicki podziękował Wójtowi oraz Zastępcy za zaangażowanie w modernizację 
Domu Ludowego w Kiczkach, gdyż było ciężko przeskoczyć obowiązujące przepisy, a jednak 
się udało sfinalizować ta inwestycję. 
Pani Dyrektor Walas zaprosiła wszystkich zebranych na koncert charytatywny, który się 
odbędzie 20 stycznia w ZS w Cegłowie przy okazji Finału WOŚP. 
 
Ad. 11 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem protokołu z XXX zwyczajnej sesji Rady 
Gminy Cegłów. 

 
Głosowało 12 radnych. 
Za – 11 
Przeciw – 0 
Wstrzymujących – 1 
 
Ad.12 
Po głosowaniu Przewodnicząca zakończyła obrady XXXI Sesji Rady Gminy. 
 
Sesja zakończyła się o godz. 18.00 
 
Protokołowała:  
Małgorzata Podobas  
       Przewodnicząca Rady Gminy 
       (-) mgr inż. Teodora Wójcik 


